
HTE elnökségi ülés 
Egyesületünk 1984. november 19-én tartotta ez 
évi elnökségi ülését. Az utóbbi években — mint 
ismeretes — az Egyesület elnöke több alkalom
mal olyan neves vezető szakembert kért fel 
elnökségi ülés keretében ünnepi előadás megtar
tására, aki hivatalánál fogva képes volt komoly, 
átfogó tájékoztatást adni a népgazdaság vala
melyik jelentős témájáról. 

E hagyománynak megfelelően erre az ülésre 
dr. Soltész Lászlót, a Magyar Nemzeti Bank 
elnökhelyettesét hívta meg, aki „A híradástech
nika ágazat pénzügyi helyzetének kérdései" 
címmel előadást tartott. 

Ezt követően Mérey Imréné a főtitkári be
számolóban összefoglalta a két elnökségi ülés 
közötti időszak egyesületi eseményeit. Tájékoz
tatóját nyugállományba való vonulására való 
tekintettel, bensőséges búcsúszavakkal zárta. 
Visszanézve az Egyesület vezetésében eltöltött 
tartalmas és eredményes 14 évére, hálával és 
szeretettel gondol mindazokra, akikkel alkotó 
módon dolgozhatott az elektronikai kultúráért, 
a magyar elektronikai iparért. Hangsúlyozta, 
hogy tartalmában új korszak következik Egye
sületünk életében. Két dinamikus vezetőt igény
lő posztra most új egyének kerülnek. Szükséges, 
hogy új elképzeléseket, új módszereket hozzanak, 
ha meg akarják oldani az Egyesületünk előtt 
torlódó gondokat. Végül utódjától, Prónay 
Gábortól azt kérte, hogy legyen az ő emberi 
életének is része az Egyesület minden gondja, és 
azzal a jókívánsággal adja át helyét, hogy legyen 
síkeres az ő munkája is az Egyesület fejlődésére 
és valamennyi tagjának örömére. 

Köveskutí Lajos elnök meleg szavakkal vála
szolt és annak a reményének adott kifejezést, 
hogy a búcsúszavak nem végleges távozást jelen
tenek, hanem csak formájában megváltozott, 
nyugodtabb ritmusú, de a továbbiakban is az 
Egyesület érdekeit szolgáló tevékenység kezde
tét. 

A következőkben Köveskuti elvtárs az Egye
sület életében történt változásokkal foglalkozott. 
Beiktatta az ügyvezető titkárt, dr. Prónay Gá
bort, majd beszámolt a vb-ülésen is elhangzott 
jelölő bízottsági állásfoglalásról a főtitkár válasz
tásával kapcsolatban. Ennek eredményeképpen 
a jelölő bizottság dr. Tófalvi Gyulát, Egyesüle
tünk alelnökét javasolta a főtitkári tisztségre. 
Ennek alapján az elnökségi ülés, a MTESZ 
egyeztetéssel kapcsolatos formai eljárásának be
fejezéséig, egyhangúlag dr. Tófalvi Gyulát bízta 
meg a főtitkári teendők végzésével. 

Az új tisztségviselők néhány szóban meg
köszönték a bizalmat, és kifejezték, hogy vállalt 
feladatuknak becsülettel eleget akarnak tenni. 

Az idő rövidsége miatt az elnök a hozzászólá
sokat írásban kérte, hogy azok az emlékeztető
ben közlésre kerülhessenek. 

Az ünnepi ülés befejezéseként, a társadalmi 
munkát meghaladó nagyon hasznos tevékeny
ségért az Egyesület elnöke 124 egyesületi aktí
vának jutalmat adott át. 

Az elnök az év utolsó elnökségi ülését jó
kívánságaival zárta. 
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